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P R O T O K Ó Ł XXXVIII/18 

 

z XXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 18 października 2018 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1005, a zakończono o godz. 1245 . 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100 % (zgodnie 

z listą obecności). 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Sosnowska Renata 

2. Czarkowski Sławomir 

3. Wojtkowski Mirosław 

4. Czartoszewski Piotr 

5. Pabich Marek 

6. Dąbrowski Marian 

7. Jan Ołdakowski 

8. Andrzej Szymoniak 

9. Dąbrowska Wiesława 

10. Jabłoński Ryszard Andrzej  

11. Paprocki Piotr 

12. Pawłowska Danuta 

13. Niemyjski Sławomir 

14. Stypułkowski Henryk 

15. Wioleta Żebrowska 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński 

2. Zastępca Burmistrza – Pan Michał Gąsowski 

3. Skarbnik Gminy – Pani Anna Wiśniewska 

4. Sekretarz Gminy – Pani Elwira Zaręba 

 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 

Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 

 

Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo  

z organizacjami pozarządowymi. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej na 

rzecz użytkownika wieczystego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu użytkowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości podatku od nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie tekstu jednolitego: 

- uchwały w sprawie nadania statutu Zakładowi Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w 

Szepietowie, 

- uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z 

mieszkańcami. 

12. Informacja o realizacji zadań oświatowych. 

13. Informacja Burmistrza o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych złożonych przez 

sekretarza gminy, skarbnika gminy kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 

osób wydających decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dokonanej analizie oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych. 

15. Sprawozdania z działalności komisji w okresie kadencji 2014 - 2018. 

16. Podsumowanie kadencji 2014-2018: 

1) wystąpienie Burmistrza, 

2) wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

3) wręczenie podziękowań. 

17. Odpowiedzi na interpelacje. 

18. Wolne wnioski i zapytania. 

19. Zamknięcie obrad. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na Sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 

na sesji obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad.2.  Przewodniczący Rady powiedział, że do przesłanego porządku obrad chciałby 

wnieść następujące zmiany: „Wnoszę o dodanie do porządku obrad następujących punktów: 

- Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Szepietowo; 

- Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości”. 

Ponadto Przewodniczący Rady wniósł o usunięcie z porządku obrad punktu „podjęcie 

uchwały w sprawie tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania statutu Zakładowi 

Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie”. Natomiast dodanie punktu 

podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Zakładowi Wodociągów, Kanalizacji  

i Oczyszczania w Szepietowie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekty uchwał były przedmiotem wspólnego 

posiedzenie Komisji Rady Miejskiej, które odbyło się 16 października 2018 r. Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał. 
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Do zaproponowanych zmian Radni nie wnieśli uwag. Przystąpiono do głosowania nad 

poszczególnymi wnioskami: 

1.Wniesienie do porządku obrad puntu: „Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Szepietowo”. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za wniesieniem  punktu do porządku obrad 

głosowało 14 radnych, przeciw 0 głosów, 1 głos wstrzymujący. 

Punkt „Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Szepietowo” dodano do 

porządku obrad. 

 

2. Wniesienie do porządku obrad punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku 

od nieruchomości” 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za wniesieniem punktu głosowała 15 radnych, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

Punkt „Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości”  został 

dodany do porządku obrad. 

 

3. Zdjęcie z porządku obrad punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie tekstu jednolitego uchwały 

w sprawie nadania statutu Zakładowi Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w 

Szepietowie”. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za wniesieniem punktu głosowała 15 radnych, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

Punkt „Podjęcie uchwały w sprawie tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania 

statutu Zakładowi Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie”  został 

zdjęty z porządku obrad. 

 

4. Wniesienie do porządku obrad puntu: „Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu 

Zakładowi Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie” 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za wniesieniem punktu głosowała 15 radnych, 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

Punkt „Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Zakładowi Wodociągów, 

Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie”  został dodany do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady zapoznał ze zmienionym porządkiem obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo  

z organizacjami pozarządowymi. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu 

użytkowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości podatku od nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

12. Pojęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych  

w szkołach prowadzonych przez Gminę Szepietowo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Zakładowi Wodociągów, 

Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie. 

14. Podjęcie uchwał w sprawie tekstu jednolitego uchwały w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami. 

15. Informacja o realizacji zadań oświatowych. 

16. Informacja Burmistrza o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych 

złożonych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w 

imieniu burmistrza. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dokonanej analizie oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych. 

18. Sprawozdania z działalności komisji w okresie kadencji 2014 - 2018. 

19. Podsumowanie kadencji 2014-2018: 

4) wystąpienie Burmistrza, 

5) wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

6) wręczenie podziękowań. 

20. Odpowiedzi na interpelacje. 

21. Wolne wnioski i zapytania. 

22. Zamknięcie obrad. 

 

 Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia zmienionego porządku obrad. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 

  

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3.  Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady Pan 

Sławomir Niemyjski. 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.4. Interpelacje Radnych. 



5 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie miedzy sesjami. 

Burmistrz Szepietowa przedstawił informację z pracy w okresie między sesjami. Ponadto 

Burmistrz powiedział, że: „zakończone zostały prace na targowisku miejskim, które 

funkcjonuje już od 2 – 3 tygodni funkcjonuje w nowym miejscu. Podpisana została umowa z 

Funduszem Sprawiedliwości na dofinansowanie jednostek OSP działających w ramach KSRG 

(Krajowy system ratowniczo – gaśniczy). Podpisany został aneks z Urzędem 

Marszałkowskim dotyczący projektu „Mój rozwój naszą przyszłością” – jest to projekt 

realizowany w szkołach  na terenie naszej gminy.” 

 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 
Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska zapoznał z projektem uchwały. 

Radnie nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 10 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 1 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 4 głosów.   

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2018 rok. 

 (uchwała nr XXXVIII/279/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Szepietowo  

z organizacjami pozarządowymi. 

Z tematem uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado 

roczny program współpracy z organizacjami pozarządowymi jest planem, który Gmina musi 

w każdym roku uchwalać mimo, iż zasadniczo on się nie różni w każdym roku.” Pan 

Burmistrz przedstawił zakres przedmiotowy planu tj: 
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- wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej poprzez prowadzenie zajęć w różnych 

dyscyplinach sportu, 

-  organizacja imprez sportowych i sportowo - rekreacyjnych dla dzieci i młodzieży oraz 

mieszkańców gminy, a w szczególności zawodów sportowych, festynów, turniejów itp., 

- zapewnienie prawidłowego wypoczynku dzieci i młodzieży szkolnej pozostającej  

w szczególnie trudnej sytuacji rodzinnej, w której występują problemy alkoholowe, 

- udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe pomocy psychospołecznej 

i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie, 

- realizacja programów profilaktycznych w zakresie organizacji czasu wolnego dzieci  

i młodzieży, stanowiących alternatywę wobec używania narkotyków, 

- realizacja zadań w zakresie pomocy społecznej, w tym pomocy rodzinom i osobom  

w trudnej sytuacji życiowej oraz wyrównywanie szans tych osób i rodzin, 

- działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym, 

- działalność na rzecz kultury, 

- realizacja zadań w zakresie ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa 

przyrodniczego, 

- działania w zakresie podtrzymywania i upowszechniania tradycji narodowej, pielęgnowania 

polskości oraz rozwoju świadomości narodowej, obywatelskie i kulturowej. 

Burmistrz przestawił zadania priorytetowe do których należą: 

- wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej, 

- przeciwdziałanie uzależnieniom i patologiom społecznym, 

- działalność wspomagająca rozwój wspólnot i społeczności lokalnych, 

- zadania z zakresu pomocy społecznej, w szczególności powierzanie lub wspieranie 

prowadzenia 

środowiskowych domów samopomocy, 

- wspieranie działań na rzecz osób niepełnosprawnych i zagrożonych wykluczeniem 

społecznym, 

- wspieranie działalności na rzecz kultury, 

- realizacja zadań w zakresie ochrony zwierząt. 

Burmistrz wyjaśnił, iż: „mając taki program organizacje pozarządowe mogą występować o 

dofinansowanie na realizację swoich zdań statutowych jeśli mieszczą się one w zakresie 

zadań priorytetowych. Tak jak pewnie Państwo wiecie corocznie ogłaszany jest konkurs na 

realizację zadań w ramach współpracy z organizacjami pozarządowymi. Najwięcej środków 

w tej chwili przekazywanych jest na sport. Do otwartego konkursu startują wszystkie kluby 

sportowe, czyli SPARTA i wszystkie kluby sportowe działające na terenie szkół. Z tych 

pieniędzy mogą korzystać zarówno GOK, ale przede wszystkich wszystkie stowarzyszenia i 

organizacje, które na terenie naszej gminy działają.  

 Program jest wymogiem ustawowym, a zasady korzystania z tych środków przez 

wszystkie stowarzyszenia, organizacje pozarządowe i jednostki realizujące zadania, które 

przedstawiłem wcześniej jako zadania priorytetowe mogą z tych środków korzystać, mogą 

składać wnioski i te wnioski później realizować. 

 Jeśli chodzi o zakres działania z zakresu wsparcia rodzin i dzieci pochodzących z 

rodzin z problemami to są finansowanie ze środków Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i najwięcej środków jest na realizację wypoczynku tych dzieci. 

Corocznie jest realizowany konkurs na wyjazd nad morze dla dzieci z tych rodzin w trudnej 
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sytuacji i wygrywa Caritas albo jakieś inne stowarzyszenie. Każde stowarzyszenie, każda 

organizacja, która się tym zajmuje może złożyć wniosek i ubiegać się o takie 

dofinansowanie.” 

 

Radnie nie zabrali głosu w sprawie. 

 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie rocznego programu 

współpracy Gminy Szepietowo z organizacjami pozarządowymi. 

 (uchwała nr XXXVIII/280/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego. 

Z tematem projektu uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa: „Do Urzędu Miejskiego w 

Szepietowie z wnioskiem o sprzedaż zgłosił się obecny użytkownik wieczysty nieruchomości. 

Jest to nieruchomość o powierzchni 0,1278 ha. Zgodnie z aktualnymi regulacjami prawnymi, 

art. 32 ustawy o gospodarce nieruchomościami nieruchomość gruntową będącą przedmiotem 

użytkowania wieczystego można sprzedać wyłączenie użytkownikowi wieczystemu 

nieruchomości. Z wnioskiem o sprzedaż przedmiotowej nieruchomości zgłosił się obecny 

użytkownik wieczysty nieruchomości. Sprawa była omawiana na posiedzeniu wspólnym 

Komisji Rady Miejskiej w Szepietowie. Dodam, że to co słyszeliście Państwo, że będą z 

urzędu przekształcane prawa użytkowania wieczystego w akt własności dotyczy wyłącznie 

nieruchomości – mieszkań, czyli lokali mieszkalnych. Natomiast w przypadku użytkowników 

wieczystych innych nieruchomości, którzy posiadają grunty z innym przeznaczeniem niż 

mieszkaniowe procedura jest taka jak poprzednio. Użytkownik musi wystąpić do Gminy z 

wnioskiem o zakup i Rada Miejska rozpatruje ten wniosek i podejmuje decyzję czy wyraża 

czy nie wyraża zgody na zakup. Tak jak mówiłem na początku temat dotyczy nieruchomości 

w Szepietowie o powierzchni 0,1278 ha.”  

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   
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Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Radny Marian Dąbrowski nie wziął udziału w głosowaniu. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 11 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 3 głosy.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego. 

 (uchwała nr XXXVIII/281/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu 

użytkowego. 

Z tematem uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa: „Sprawa dotyczy lokalu położonego w 

Plewkach. Tak jak Państwo wiecie, a na pewno mieszkańcy tamtych miejscowości Plewk, 

Włost i okolicznych wiedzą, że sklep  przestał działać. W tej chwili jest kolejna osoba 

zainteresowana prowadzeniem tego sklepu i wystąpiła z wnioskiem,  żeby wynająć lokal z 

przeznaczeniem na sklep. Zebranie sołeckie miejscowości wyraziło pozytywną opinię w 

sprawie oddania tego lokalu w najem. Jest w tej chwili propozycja podjęcia uchwały 

dotyczącej wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu użytkowego. Na ostatniej wspólnej komisji 

było ustalone, że byłby to najem na czas nieoznaczony i byłby on w drodze ustnego przetargu 

nieograniczonego. Przedmiotem tego wynajmu byłyby pomieszczenia o łącznej powierzchni 

46 m2 mieszczące się  w budynku Wiejskiego Domu Kultury w Plewkach z przeznaczeniem 

na działalność  gospodarczą z zakresu handlu detalicznego artykułami spożywczymi, czyli to 

czego oczekują mieszkańcy. Tak jak wspomniałem jest pozytywna opinia Zebrania 

Sołeckiego, czyli mieszkańców wsi. Rozmawiałem z Radnym Piotrem Czartoszewskim osoba 

zainteresowana wynajmem sklepu nie zrobi tego teraz, bo jest na etapie uruchamiania sklepu 

w innej miejscowości, ale być może na początku przyszłego roku ten sklep chciałby 

otworzyć, ale żeby być przygotowanym formalnie, żeby jak przyjedzie i zechce działać, żeby 

była już możliwość podpisania umowy na najem.”  

Radnie nie zabrali głosu w sprawie. 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   
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Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w najem lokalu użytkowego 

 (uchwała nr XXXVIII/282/18 dołączona do protokołu) 

 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości podatku od nieruchomości. 

Z tematem projektu uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa  wyjaśniając, że: „kończ się 

rok i najpierw Pani Skarbnik, a później Radni mogli rozpocząć pracę nad budżetem konieczne 

jest ustalenie jakie Gmina będzie miała dochody, jakimi środkami będzie dysponowała. 

Wobec tego konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. Stawki podatku od nieruchomości są określana ustawowo – poziom stawek 

maksymalnych. W naszej gminie jak było podkreślane nawet na ostatniej komisji przyjęto, że 

stawki nie są określana na maksymalnym poziomie. Raczej staramy się żeby nie obciążać 

nadmiernie osób prowadzących działalność gospodarczą. W projekcie uchwały na przyszły 

rok -  uzgodnionym na wspólnym posiedzeniu komisji niektóre stawki określone są na 

maksymalnym  poziomie ustawowym, ale są to stawki, które na trenie naszej gminy 

praktyczne nie funkcjonują. Stawki, które dotyczą firm na naszej gminie funkcjonują są na 

poziomie znacznie niższym od maksymalnego. Taka była opinia wspólna  komisji Rady 

Miejskiej, że nie zmieniamy polityki, która była prowadzona dotychczas. Jeśli jest 

prowadzona działalność i są zatrudniani pracownicy to Gmina ma przychody z PITu, czyli z 

podatku dochodowego odprowadzanego przez poszczególnych pracowników i to jest 

ustawowo określone, że część podatku wraca do Gminy w której zamieszkuje dany 

pracownik. Nam chodzi o takie rozwiązania, żeby tych pracowników było jak najwięcej.” 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 2 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie określenia wysokości 

podatku od nieruchomości. 

 (uchwała nr XXXVII/283/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 
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Z tematem projektu uchwały zapoznał Burmistrz Szepietowa: „Szanowni Państwo projekt 

tej uchwały jest ściśle powiązany z przed chwilą podjętą uchwałą. Gmina może zwolnić z 

podatku od nieruchomości niektóre lokale i budynki. W związku z tym w przedstawianym 

projekcie uchwały jest propozycja żeby zwolnić z podatku od nieruchomości budynki lub ich 

części wykorzystywane w realizacji zdań z zakresu ochrony przeciwpożarowej w rozumieniu 

ustawy o ochronie przeciwpożarowej; budynki lub ich części i grunty wykorzystywane do 

realizacji zadań z zakresu kultury w rozumieniu ustawy o organizowaniu i prowadzeniu 

działalności kulturalnej oraz budynki lub ich części znajdujące się na gruntach gospodarstw 

rolnych w rozumieniu ustawy o podatku rolnym. Czyli wszelkie budynki, które są budynkami 

gospodarstw rolnych położonych na terenie gruntów rolnych. Takie zwolnienie do tej pory 

funkcjonowało na ternie gminy. W tym zakresie zmian nie ma, kontynuujemy to co było 

wcześniej.” 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 2 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości. 

 (uchwała nr XXXVII/284/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad.12. Pojęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach prowadzonych przez Gminę Szepietowo. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski informując, że 

przedkłada do uchwalenia regulamin wynagradzania nauczycieli szkół dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Szepietowie. Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski: 

„Generalnie regulamin nie ulega wielkim zmianom poza jednym aspektem tj. dodatkiem 

funkcyjny dla dyrektorów i zastępców. Zgodnie z tym co potwierdziła Komisji Oświaty 

dyrektorzy przy aktualnym obostrzeniu prawnym nie mają prawa nadgodzin, ani godzin 

dodatkowych. W związku z tym zostają na tzw. „gołym etacie”. Co powoduje, że zarabiają ¼ 

mniej niż nauczyciele. W związku z  powyższym Komisja wniosła o zmianę w następującym 

brzmieniu: w szkołach liczących do 8 oddziałów dodatek funkcyjny będzie wynosił od 800 zł 

do 1000 zł, w szkołach liczących powyżej 8 oddziałów dodatek funkcyjny będzie wynosił od 

1000 zł do 2000 zł. Nauczycielowi, któremu powierzono stanowisko wicedyrektora szkoły 

przysługuje dodatek  funkcyjny w wysokości od 600 zł do 800 zł.. Nadmienię, że stawki 

dolne są to stawki które aktualnie funkcjonują. Był jeszcze jeden zapis, który na wspólnej 
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komisji został zmieniony – zapis o dyrektorach szkół do 6 oddziałów. Szanowni Państwo 

takich szkół już u nas nie będzie. Najmniejsza szkoła liczy dzisiaj 9 oddziałów. Projekt 

uchwały dostał pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie Komisje Rady Miejskiej podczas 

posiedzenia wspólnego w związku z tym prosiłbym o jej podjęcie.”   

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 1 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Szepietowo. 

 (uchwała nr XXXVII/285/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Zakładowi Wodociągów, 

Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie. 

 

Z tematem projektu uchwały zapoznał Kierownik Zakładu Wodociągów, Kanalizacji i 

Oczyszczania Pan Mirosław Wysocki informując, że: „w ostatnim czasie miało miejsce 

kilka zmian statutu w związku z czym zaszła konieczność ujednolicenia tekstu tego statutu 

oraz przybyło nam nowe zadanie do realizacji tj. administrowanie gminnym targowiskiem. W 

związku z tym przedstawiam projekt uchwały w sprawie statutu. Jeśli chodzi o statut ta 

zmiana jest bardzo mała.” Pan Kierownik przedstawił paragrafy statutu, które uległy zmianie  

i zawnioskował o podjęcie uchwały. 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   
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Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie nadania statutu 

Zakładowi Wodociągów, Kanalizacji i Oczyszczania w Szepietowie. 

 (uchwała nr XXXVII/286/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad.14. Podjęcie uchwał w sprawie tekstu jednolitego uchwały w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami. 

Burmistrz Szepietowa wyjaśnił, że uchwała jest formalnością wynikającą z ustawy i dotyczy 

przyjęcia tekstu jednolitego uchwały. 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący zapoznał z treścią uchwały. 

Uwag do treści nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie.   

  

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Uchwałę podjęto następującym rozkładem głosów: 

- za podjęciem uchwały – 15 głosów, 

- przeciw podjęciu uchwały – 0 głosów, 

- głosy wstrzymujące się – 0 głosów.   

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że podjęto uchwałę w sprawie tekstu jednolitego uchwały 

w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami. 

 (uchwała nr XXXVII/287/18 dołączona do protokołu) 

 

Ad. 15. Informacja o realizacji zadań oświatowych. 

Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski przedstawił informację o realizacji zadań 

oświatowych. 

Radni nie zabrali głosu. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

(informacja dołączona do protokołu) 

 

Ad. 16. Informacja Burmistrza o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych 

złożonych przez sekretarza gminy, skarbnika gminy kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu 

burmistrza. 

Burmistrz Szepietowa przedstawił informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych. 

Radni nie zabrali głosu. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
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 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 

 

 

Ad.17. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dokonanej analizie oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych. 

Przewodniczący przedstawił informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych 

złożonych przez Radnych. 

Radni nie zabrali głosu. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 

 

 

Ad. 18. Sprawozdania z działalności komisji w okresie kadencji 2014 - 2018. 

1.Wiceprzewodnicząca Rady Pani Danuta Pawłowska przedstawiła informację o pracy 

komisji w okresie między sesjami zapoznała. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 

2. Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Publicznego Pani Renata Sosnowska przedstawiła sprawozdanie  

z działalności komisji w okresie kadencji 2014-2018. 

Radnie nie zabrali głosu.  

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 

 

3. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Szymoniak przedstawił sprawozdanie  

z działalności komisji w okresie kadencji 2014-2018. 

Radnie nie zabrali głosu.  

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 
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3. Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i 

Ochrony Środowiska Pani Wiesława Dąbrowska przedstawiła sprawozdanie z działalności 

komisji w okresie kadencji 2014-2018. 

Radnie nie zabrali głosu.  

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 

 

Na obrady Sesji przybył Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Jerzy Leszczyński. 

Przewodniczący udzielił głosu Marszałkowi Województwa Podlaskiego. 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Jerzy Leszczyński podziękował za współpracę 

w okresie kadencji 2014-2018 i przedstawił inwestycje realizowane oraz planowane do 

realizacji w najbliższym czasie. Ponadto Pan Marszałek wyraził nadzieję, iż wkrótce będzie 

możliwość uzbrojenia terenów inwestycyjnych co przyczyni się do  rozwoju okolicy. 

Głos zabrali: 

Radny Henryk Stypułkowski zapytał o środki, które miała uzyskać Gminą dzięki 

Marszałkowi? 

Marszałek Województwa Podlaskiego wyjaśnił, że środki które może Marszałek przynieść 

są możliwe dzięki współpracy. Pan Marszałek dodał, że starł się pracować ze wszystkimi 

niezależnie od polityki. Zaznaczył przy tym, że samorząd jest dla mieszkańców i zgodna 

współpraca pomiędzy Marszałkiem, a samorządem na pewno zaowocuje w przyszłości. 

Radny Ryszard Andrzej Jabłoński zapytał jak wygląda wykorzystanie przez Województwo 

Podlaskie funduszy otrzymanych z zewnątrz.  

Marszałek Województwa Podlaskiego wyjaśnił, że niskie wykorzystanie o którym jest 

mowa wynika m.in. z problemów związanych z realizacją inwestycji. Pan Marszałek 

zaznaczył przy tym, że żadne środki nie zostały stracone. Prawie 60 % środków w Programu 

Regionalnego zostało zakontraktowane, natomiast wydanych ok. 12 % (tzn. realizacja 

płatności bezpośrednich). Wartości, które są założone do końca roku zostaną wykonane  

i kwotowo i rzeczowo. Pan Marszałek powiedział, że nieprawdę jest, że jakieś pieniądze 

zostały stracone.  

Przewodniczący Rady Pan Sławomir Czarkowski zwrócił uwagę, na fakt iż w związku z 

nałożonymi odgórnie kryteriami powiat wysokomazowiecki był eliminowany z otrzymania 

wsparcia ze względu na wyższy niż ustalono progowo dochód na mieszkańca oraz niskie 

bezrobocie. Pan Przewodniczący odniósł się do wcześniejszej wypowiedzi Pana Marszałka, w 

której przytoczył przykłady zejść firm z placów budów. Pan Przewodniczący Rady wyraził 

opinię, iż w sytuacji kiedy konkursy byłoby rozłożone w czasie i nie doszło do ich kumulacji  

i problem by nie zaistniał. 

Marszałek Województwa Podlaskiego wyjaśnił, iż wiązało się to z kwestia formalną, 

ponieważ nie mogły zostać ogłoszone nabory przed uruchomieniem Programów 

Operacyjnych. 

Przewodniczący Rady Pan Sławomir Czarkowski odniósł się do swojej wcześniejszej 

wypowiedzi i stwierdził, że jeśli nie zostanie zmienione rozporządzenie Ministra określające 
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kryteria, gminy jakie jak np. Szepietowo od razu będą w pierwszym etapie oceny 

dyskwalifikowane.  

Marszałek Województwa Podlaskiego zauważył, że jest to bardzo cenna uwaga, ponieważ 

warunki konkurów powinny gwarantować wszystkim samorządom w takim samym stopniu 

dostępność do środków zewnętrznych. 

 

 

Marszałek Województwa Podlaskiego Pan Jerzy Leszczyński złożył podziękowania na 

współpracę w okresie kadencji na ręce Przewodniczącego Rady. 

 

Ad. 19. Podsumowanie kadencji 2014-2018: 

1) wystąpienie Burmistrza 

Burmistrz Szepietowa Pan Robert Lucjan Wyszyński przedstawił podsumowanie Kadencji 

2014-2018. 

Radnie nie zabrali głosu. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie.  

(wystąpienie dołączone do protokołu) 

 

2) wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski przedstawił podsumowanie 

Kadencji 2014-2018. 

Radnie nie zabrali głosu. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie.  

(wystąpienie dołączone do protokołu) 

 

3) wręczenie podziękowań. 

Przewodniczący Rady wraz z wiceprzewodniczącymi wręczyli podziękowania: 

1.Pracownikom Urzędu Miejskiego w Szepietowie: 

- Burmistrza Szepietowa Pana Roberta Lucjana Wyszyńskiego, 

- Zastępcy Burmistrza Pana Michała Gąsowskiego, 

- Skarbnik Gminy Pani Anny Wiśniewskiej, 

- Pani Ewy Bartłomiejczuk i Pani Marleny Stypułkowskiej – pracownikom ds. obsługi rady. 

2. Księżom z terenu gminy Szepietowo 
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3.Dyrektorom Szkół z tereny gminy Szepietowo oraz Kierownikom jednostek 

organizacyjnych Gminy Szepietowo. 

 4. Przewodniczącym Rad Sołeckich z terenu gminy Szepietowo. 

Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady wręczyli podziękowania Radnym Rady Miejskiej 

w Szepietowie.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Andrzej Szymoniak podziękował wszystkim 

za współpracę podczas ostatniej kadencji Rady jak również podczas 4 wcześniejszych 

kadencji. 

Przewodniczący Rady Pan Sławomir Czarkowski podziękował ze współpracę dyrektorom 

szkół, którzy nie są obecni na sesji, a współpracowali z Radą: Panu Grzegorzowi 

Powojskiemu, Panu Zbigniewowi Piszczatowskiemu, Pani Anie Choińskiej-Brzósko, Pani 

Annie Pawłowskiej oraz Pani Ewie Wasilewskiej. 

Zastępca Burmistrza Pan Michał Gąsowski podziękował za współpracę Burmistrzowi 

Szepietowa, Pani Skarbnik Gminy, wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego oraz 

jednostek organizacyjnych Gminy - szczególnie dyrektorom szkół z którymi bezpośrednio 

współpracował. Następnie Pan Gąsowski podziękował Radnym oraz Sołtysom życząc 

wszystkim sukcesów i powodzenia. 

Pani Żaneta Szcześniak – Środowiskowy Dom Pomocy Społecznej złożyła podziękowania 

w imieniu Prezes Stowarzyszenia Szansa, pracowników Stowarzyszenia oraz osób 

korzystających z Środowiskowego Domu Samopomocy w Wylinach-Rusi. Dziękując za 

pomoc, wsparcie i współpracę przy tworzeniu oraz prowadzeniu placówki. 

 

Ad. 20. Odpowiedzi na interpelacje.  

Nie było odpowiedzi na interpelacje. 

 

Ad. 21. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Marek Pabich: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu. Chciałem 

zabrać głos w kwestii sprostowania pewnej informacji, którą podałem na zebraniu  

w miejscowości Dąbrowa-Łazy na temat inwestycji. Państwo większość może wiecie, może 

nie – w poniedziałek odbyło się spotkanie z mieszkańcami wsi Dąborowa-Łazy w którym 

uczestniczyli mieszkańcy, Burmistrz, kandydaci na radnych powiatowych i gminnych. 

Poprosiłem Burmistrza, by na spotkanie przywiózł – aby można było przedstawić – wykaz 

inwestycji zrealizowanych na terenie miejscowości Dąbrowa-Łazy i ile one kosztowały. Tutaj 

pracownicy Gminy przygotowali tą informację i wśród jednej z tych informacji była 

informacja na temat kwoty pokrycia  dachu na budynku remizy/garażu i ja na tym spotkaniu 

podałem kwotę, która została podana przez pracownika – omyłkowo mam nadzieję – było to 

24.960, kwota która została podana dotyczyła remontu remizy w Kamieniu, a nie w 

miejscowości Dąbrowa-Łazy. W Dąbrowie-Łazach natomiast – tutaj prostuję publicznie to co 
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powiedziałem tam o 24 tys, prostuję to - na remont dachu remizy w Dąbrowie-Łazach zostało 

wydane 5.902 zł . Za tą pomyłkę nieświadomą i niecelową bardzo przepraszam mieszkańców 

jeśli ktoś został urażony. Chciałbym w tym miejscu podziękować dla Pana Sołtysa Wojciecha 

Ertmana, który podczas spotkania zwrócił uwagę, że ta kwota zrealizowanej inwestycji nie 

zgadza się tą kwotą, którą podałem. Powiedziałem, że sprostuję to i wyjaśnię, także tutaj 

publicznie chciałbym podziękować dla Pana Ertmana, że był taki czujny. Dziękuję.” 

Sołtys Pan Wojciech Ertman: „Chciałbym zaprosić Pana Burmistrza, Pana Pabicha, Pana 

Komendanta Stanisława Maruszewskiego oraz Pana Michała Gąsowskiego na wyjaśnienie 

mieszkańcom dlaczego ta informacja została podana wyprowadzając mnie z sali i poza moimi 

plecami. Mieszkaniec zwrócił się z pytaniem gdzie są te pieniążki – 20 tys. Zapraszam dzisiaj 

na godzinę 20 - tam jest spotkanie zorganizowane - na wyjaśnienie gdzie są te pieniążki. Ja 

nie będę świecił oczami. Proszę to wyjaśnić. Serdecznie zapraszam Państwa Radnych na 

godzinę 20. Niech Mieszkańcy usłyszą od Państwa, nie ode mnie.”  

Radny Henryk Stypułkowski powiedział, że chciałby usłyszeć czy zaproszone osoby 

przyjadą na spotkanie w celu wyjaśnienia tematu. Radny zauważył, że informacja została 

przedstawiona podczas spotkania z mieszkańcami i tam powinna być sprostowana, ponieważ 

nie każdy ma możliwość dotarcia na Sesję. 

Przewodniczący Rady Pan Sławomir Czarkowski zwrócił się do wszystkich z prośbą o nie 

wprowadzanie kampanii wyborczej na Sesję. Przewodniczący zauważył, że starał się, aby 

nigdy takie działania nie były przedmiotem obrad.  

 

Ad. 22. Zakończenie obrad. 

Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad XXXVIII Sesji 

Rady Miejskiej Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

 

Protokołowała 

Marlena Stypułkowska     

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Sławomir Czarkowski 


